
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 10. června 2024 

Přítomni: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., Ing. Irena Honková, Ph.D., RNDr. Ing. 

Oldřich Horák, Ph.D., Ing. Josef Novotný, Ph.D., Mgr. Pavel Sedlák, Ph.D., 

PaeDr. Alexandr Šenec, Mgr. David Zapletal, Ph.D., Ing. Anna Dvořáková, Ing. 

Nikola Soukupová, Bc. Tomáš Chrastina, Soňa Mrázková 

Omluveni: doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, 

Ph.D., Mgr. Jan Mandys, Ph.D., František Kvapil 

Hosté: doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D. 

 

Na začátku přítomno 11 z 15 senátorů. 

AS FES je usnášeníschopný. 

 

Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána    3. června 2024 

Materiály k projednání na zasedání rozeslány   3. června 2024 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Předchozí souhlas se jmenováním členů Vědecké rady FES. 
3. Rozpočet FES na rok 2024. 
4. Podmínky pro přijetí ke studiu na AR 25/26. 
5. Různé. 

 

Předseda AS FES Dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Následně ověřil 

účast přítomných senátorů.  

 

1. Schválení programu zasedání  

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl 

nikdo žádné připomínky.  

Poté proběhlo hlasování.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

schvaluje program zasedání v předloženém znění.  

Hlasování: 11 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 



 

 

2. Předchozí souhlas se jmenováním členů Vědecké rady FES  

Proděkanka doc. Kopáčková představila projednávaný bod. Uvedla, že hlavním 

důvodem je zvýšení zastoupení odborníků na ekonomiku a management ve 

vědecké radě. Dále stručně představila oba navržené kandidáty. 

 

Poté proběhlo tajné hlasování o kandidátech: 

Prof. Ing. Mgr. Petra Marešová, Ph.D. (UHK) 11 hlasů 

Doc. Ing. Tomáš Pavelka (VŠE)   11 hlasů 

Oba kandidáti získali v tajném hlasování potřebný nadpoloviční počet hlasů. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal záměr děkana jmenovat za členy Vědecké rady Fakulty ekonomicko-

správní Univerzity Pardubice prof. Ing. Mgr. Petru Marešovou, Ph.D. a doc. Ing. 

Tomáše Pavelku, Ph.D. a vyjadřuje předchozí souhlas s jejich jmenováním. 

Hlasování: 11 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

3. Rozpočet FES na rok 2024  

Předseda Dr. Šmíd stručně seznámil přítomné se schůzkou ohledně rozpočtu 

s děkanem, která proběhla 27. 5. Uvedl, že na schůzce byly diskutovány 

především otázky rozdělení rozpočtu na celouniverzitní úrovni a proces 

schvalování rozpočtu v AS UPCE. 

Dále proděkanka doc. Kopáčková stručně představila rozpočet. Uvedla, že jeho 

struktura zůstává stejná jako v minulých letech. Fakulta získala o 5 milionů více 

prostředků, ale současně jí také vzrostly náklady. Dále zmínila otázku 

projektového financování osobních nákladů: v minulém roce skončil projekt 

KAPR; projekt ESF Kompas začne až příští rok. Z něj by mělo být možné 

v budoucnu hradit některé osobní náklady (spojené s reakreditací studijních 

programů, doučováním studentů, podporou studentů se specifickými studijními 

potřebami nebo internacionalizaci). 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal a schválil Rozpočet FES na rok 2024 v předloženém znění. 

Hlasování: 11 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 



 

 

4. Podmínky pro přijetí ke studiu na akademický rok 2025/2026. 

Proděkanka doc. Kopáčková představila daný bod. Uvedla, že podmínky jsou 

obdobné jako v minulém roce. Dále vysvětlila některé body: 

- Dochází ke změně bonifikací za účast v soutěžích (SOČ se hodnotí zvlášť, 

všechny další soutěže z matematiky, informatiky a ekonomie mají stejné 

hodnocení). 

- Pro studenty s jiným občanstvím zůstává požadavek na jazykovou úroveň 

B2 (doloženou certifikátem CEFR); v této věci fakulta čelila žalobě na 

diskriminaci, která nebyla úspěšná. 

- Změna struktury počtu přijatých studentů do Bc. i Nav. programů tak, aby 

odpovídala reálným číslům přijatým s tím, že fakulta může přijmout v praxi 

i více studentů. 

- U programů Ekonomika a management a Digitální podnikání zůstávají 

přijímací zkoušky. 

- U doktorského studia jsou uvedeny maximální počty přijatých studentů (2 

na každý program), což souvisí se změnou metodiky financování 

doktorských studentů. 

V diskusi se Dr. Šmíd zeptal na význam uvádění počtu přijatých, pokud tento 

počet může být překročen. Doc. Kopáčková uvedla, že smyslem je stanovení 

limitu, nad který nebude možné se přijetí domáhat. 

 

Poté proběhlo hlasování o usneseních. 

Usnesení č. 1: 

Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednal 

a schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2025/2026 v 

předloženém znění.  

Hlasování: 11 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

Usnesení č. 2: 

Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednal 

a schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu do navazujících studijních programů 

v anglickém jazyce pro akademický rok 2025/2026 v předloženém znění.  

Hlasování: 11 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

 

 



 

 

Usnesení č. 3: 

Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednal 

a schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu do doktorských studijních programů 

v českém jazyce pro akademický rok 2025/2026 v předloženém znění.  

Hlasování: 11 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

 

Usnesení č. 4: 

Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednal 

a schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu do doktorských studijních programů 

v anglickém jazyce pro akademický rok 2025/2026 v předloženém znění.  

Hlasování: 11 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

 

5. Různé  

Dr. Šmíd informoval senátory o tom, že 25. června by měl AS UPCE sejít kvůli 

projednávání vnitřního mzdového předpisu (zvýšení tarifních mezd). V případě 

přijetí je možné očekávat účinnost předpisu od srpna nebo září tohoto roku. 

Dr. Šmíd všem poděkoval za účast a ukončil zasedání. 

 

V Pardubicích, 10. června 2024 

 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 

předseda AS FES 


